
 
 

 
   REFERAT FRA STYREMØTET 

 
Møtedato:  Tirsdag 5.9 2017, kl.19:00  
 
Møtested:  Hafslund Hovedgård 
  
 
Deltagere: Per Dahle    Leder 

Unn Johannesen   Nestleder og kasserer 
Lisbeth Smestad   Sekretær 
Bjørn Magnussen   Styremedlem 
Lars Erik Gutubakken Styremedlem 
Dan Karlsen Wang  Varamedlem 
Birger Hermansen  Varamedlem 

 
Sak  31/17: Referat møte 23 mai. 2017 
 Vedtak: Gjennomgått og godkjent  
 
Sak  32/17: Regnskap pr. juli/august  
 Vedtak: Gjennomgått og tatt til etterretning 
  
Sak  33/17:  Oppsummering utstilling og huskeliste 2018 

 Gode tilbakemeldinger vedrørende utstillingen og mye ros til 
utstillingsleder Unn. 

 Det opprettes en utstillingskomite med Dan Wang som leder og  
5  - 6 personer til. 

 Per Andersrød kontaktes vedrørende dommer/premier 

 Legge ut på hjemmesiden/FB at medlemmer som kunne tenke 
seg å være med i utstillingskomiteen kontakter Dan (ansvar 
Vigdis/ Lars Erik)  

                 
Sak  34/17:  Status prøve 1 / 2 / Forus Open 

Prøve 1 

 Foreløpig få påmeldte 

 Dommere avtalt og i orden 

 Ola Javall aspirant som prøveleder 

 Sekretariat: Unn, Vigdis, Per og Lisbeth 

 Parkeringsvakt: Bjørn og Birger fredag, Bjørn lørdag, mangler 
ansvarlig søndag 

 Dommervert: Lars Erik og Roar Sætervoll (hjelper også til på 
parkering) 

 Jegermiddag: Gryterett (Dan bestiller) dessert (Unn lager) 

 Parkeringsavgift: enighet om ikke å ta parkeringsavgift men heller 
oppfordre til å ta lodd i lotteriet 

Prøve 2/ Forus Open 

 Premie: enighet om å bestille håndmalt fat med motiv av 
vinnerhund 

 
 

 

 



 
 
 
Sak  35/17:  Status Web ved Vigdis 
   Vigdis sjekker hvem som får Mail fra administrator 
 
Sak 35/17  Oppsummering saueaversjon ved Bjørn 

 Vært avholdt 10 ganger på Haugsten gård 

 76 aversjoner gjennomført. 
 
Sak  36/17:  Status fugl/terreng 
   Bjørn avga rapport og det er full kontroll. 
 
Sak  37/17: Eventuelt 

 Per informerte at det planlegges en lavlandskonferanse senvinter 
2018. Formålet er å utveksle kompetanse og få til bedre 
samarbeid mellom lavlandsklubbene.  

 Birger informerte om at det nå var viktig at vi tilstreber å få slipp i 
motvind eller sidevind på prøvene våre. 

 
 

Styret ønsker å takke alle medlemmer som har bidratt med stort og smått så langt i år og 
ønsker alle 

 

SKITT JAKT! 
 

 
 
 
Lisbeth Smestad 
Sekretær 
 
 


